P-101/P-102 电动尘推车 ELECTRIC DUST CART



产品特点 Features

- 加强踏板,去除坚硬的污渍。
- 350W 超大马力。
- 3节免维护电池。
- Strengthened pedal, remove the tough stains.
- 350W super power.
- With 3 maintenance-free batteries.

这种类型的除尘车是针对商场、公交或火车站、机场等公共场所,为坚硬的地面提供日常的清洁工作,也是大型工厂快速清洁的首选。 本机将除尘与高性能电动汽车相结合,有效降低劳动强度。一个人就可以完成10多个人的除尘工作,效率高且省钱。

This type of dust cart is aimed at the public places such as shopping malls, bus or railway stations and airports, serve for the hard ground with their daily cleaning work, it is also the first choice for fast cleaning of a large-sized factory. The machine combines dust-removing with high-performance electro-mobile and can effectively reduce the labor intensity. Only one person can manage the dust-cleaning work instead of more than ten persons' labor, high efficiency and money-saving.



Article No.型号	P-101	P-102
Dimension (L*W*H)产品尺寸	1360x560x850mm	1360x560x850mm
Packing size (L*W*H)包装尺寸	1520*560*640mm	1520*560*640mm
Gross Weight (with battery)毛重	68kgs	71kgs
Net Weight (with battery)净重	55kgs	58kg
Cleaning width清洁宽度	900mm	900mm
Cleaning Efficiency清洁效率	10800m2/h	10800m2/h
Running speed 行走速度	12km/h	12km/h
Speed control 速度	2 stage speed change	2 stage speed change
Speed control switch	N	N
Driving motor 驱动马达	350W	350W
Sound 噪音	≤65dba	≤65dba
Battery pack 电池	12V 12AHx3	12V 12AHx3
Battery Working time工作时长	4-5h	4-5h
Charging time 充电时长	8h	8h
Charger充电器	36V 12AH	36V 12AH
Turning radius 转弯半径	1200mm	1200mm
Full power mileage 满电行驶里程	35km	35km
Max obstacle crossing height 底盘离地高度	60mm	60mm
Tire 轮胎尺寸	9" pneumatic tire	9" pneumatic tire
Mop pressing function	N	Υ
Climbing Capacity	15°	15°

P-305 电动尘推车 ELECTRIC DUST CART



产品特点 Features

- 加强踏板,去除坚硬的污渍。
- 500W 超大马力。
- 4节免维护电池。
- Strengthened pedal, remove the tough stains.
- 500W super power.
- With 4 maintenance-free batteries.

这种类型的除尘车是针对商场、公交或火车站、机场等公共场所,为坚硬的地面提供日常的清洁工作,也是大型工厂快速清洁的首选。本机将除尘与高性能电动汽车相结合,有效降低劳动强度。一个人就可以完成10多个人的除尘工作,效率高且省钱。

This type of dust cart is aimed at the public places such as shopping malls, bus or railway stations and airports, serve for the hard ground with their daily cleaning work, it is also the first choice for fast cleaning of a large-sized factory. The machine combines dust-removing with high-performance electro-mobile and can effectively reduce the labor intensity. Only one person can manage the dust-cleaning work instead of more than ten persons' labor, high efficiency and money-saving.



,	
Article No.型号	P-305
Dimension (L*W*H)产品尺寸	1650x660x1000mm
Packing size (L*W*H)包装尺寸	1610*660*920mm
Gross Weight (with battery)毛重	100kgs
Net Weight (with battery)净重	85kg
Cleaning width清洁宽度	900mm
Cleaning Efficiency清洁效率	13500m2/h
Running speed 行走速度	15km/h
Speed control 速度	2 stage speed change
Speed control switch	Υ
Driving motor 驱动马达	500W
Sound 噪音	≤70dba
Battery pack 电池	12V 12AHx4
Battery Working time工作时长	5-7h
Charging time 充电时长	8h
Charger充电器	48V 12AH
Turning radius 转弯半径	1200mm
Full power mileage 满电行驶里程	50km
Max obstacle crossing height 底盘离地高度	60mm
Tire 轮胎尺寸	9"/10" pneumatic tire
Mop pressing function	Υ
Climbing Capacity	15°

T902 大号三轮电动尘推车 T902 TRICYCLE ELECTRIC DUST MOP CART (L SIZE)

产品特点 Features

- 设计合理精致人性化,仪表开关触手可及,操作简单,前后拖布均为市场标准尺寸,可随意更换尺寸;
- 500W 超大马力 工作时间长效率高;
- 4块电池,续航时间长;
- 轻松清洁大理石花岗岩 PVC 人造石瓷砖环氧等各种地面,广泛应用于大型商场超市、车间、仓库等大面积清洁作业。清洁效果显著,极大的节省人力物力。
- The design is reasonable, delicate and humanized, the meter switch is within reach, the operation is simple, the front and rear mop is the market standard size, can be replaced different size.
- 500W super power long working time and high efficiency.
- Four battery packs, working longer time.
- Easy to clean marble, granite, PVC, artificial stone, tile, epoxy and other ground, Widely used in large shopping malls, supermarkets, workshops, warehouses and other large areas of cleaning operations, Remarkable cleaning effect, great saving of manpower and material resources.





Model No.型号	T902
Dimension 产品尺寸	1650*900*1150mm
Total weight毛重	90kg
轮胎 Tire	10" pneumatic tire
Mop width清洁宽度	900mm (standard) /600、1100mm (replaceable)
Max forward speed 向前速度	10km/h
Max backward speed后退速度	6km/h
Endurance mileage满电行驶里程	50km
Max load weight 最大承重	150kg
Driving motor power 驱动马达	500W DC motor
Battery model 电池	4*12V 20AH
Min turning radius转弯半径	1200mm
Max gradeability 最大爬坡度	15°
Obstacle crossing height 通过障碍物	110mm
Brake system刹车	Mechanical cable brake
Charge充电器	48V/3A
Charging time充电时间	8-12H
Full power working time满电工作时间	>5H

T903 豪华型 电动尘推车 T903 LUXURY ELECTRIC DUST MOP CART (L SIZE)



Model No.型号	T903	
Dimension 产品尺寸	1650*900*1200mm	
Total weight毛重	95kg	
轮胎 Tire	10" pneumatic tire	
Mop width清洁宽度	900mm(standard)/600,1100mm(replaceable)	
Max forward speed 向前速度	10km/h	
Max backward speed后退速度	6km/h	
Endurance mileage满电行驶里程	50km	
Max load weight 最大承重	150kg	
Driving motor power 驱动马达	24V/400W DC permanent magnet synchronous motor	
Battery model 电池	48V (4*12V 20AH)	
Min turning radius转弯半径	1300mm	
Max gradeability 最大爬坡度	16°	
Obstacle crossing height 通过障碍物	80mm	
Brake system刹车	Mechanical cable brake	
Charge充电器	48V/3A	
Charging time充电时间	8-12H	
Full power working time满电工作时间	>6H	

903是一款国内顶端配置的专业、高效、品质一流的地面清洁设备,拥有超级精致的工艺和 人性化的设计,专利的双踏板机构让使用者拥有完美的使用体验。

903 is a professional, efficient and first-class floor cleaning equipment with the top configuration in China. It has super exquisite technology and humanized design. The patented double pedal mechanism allows users to have a perfect use experience.

产品特点 Features

- 仪表开关触手可及,操作舒适简便。座椅可306度旋转,螺旋弹簧避震效果好。
- 前拖布自带弹性防撞机构,坚固耐用,安全性高。
- 持续稳定的加压推尘具有更加出色的清洁效果。单人操作即可完成大面积清洁工作,以一 当十。广泛应用于机场候机楼、火车站、大型商场、工厂车间、物流仓库等大面积作业,轻松 应对水磨石、大理石、花岗石、人造石、地砖、PVC、精钢沙、环氧等各种地面。
- 无噪音,效率高能耗低,极大节省人力物力,满电可连续工作6小时以上,是室内清洁的最 佳产品。
- Instrument switch within reach, easy and comfortable operation. Seats can rotate 306 degrees, spiral spring shock absorbers good.
- Front mop comes with elastic anti-collision mechanism, durable, high safety.
- Continuous and stable pressure pushing dust has a better cleaning effect. Single operation can complete a large area of cleaning work, as many as ten.
- Widely used in airport terminals, railway stations, large shopping malls, factory workshops, logistics warehouses and other large areas of operation, easy to deal with terrazzo, marble, granite, artificial stone, floor tiles, PVC, fine steel sand, epoxy and other ground.
- No noise, high efficiency and low energy consumption, greatly saving manpower and material resources, full charge can work for more than 6 hours, is the best indoor cleaning product.



折叠方便 Convenient folding



前后拖布装卸方便可随意更换尺寸 The mop easy to replace, and can be replaced different size



法国华纳电磁刹车 France Warner Electromagnetic brake The motor rear axle





新西兰dynamic控制器 科学智能 【有刷电机中置 鼓刹 New Zealand Dynamic controller scientific intelligence



The motor in the drum brake

中号电动尘推车 **ELECTRIC DUST MOP CART (M SIZE)**









这种类型的除尘车是针对商场、公交或火车站、机场等公共场所,为坚硬的地面提供日 常的清洁工作,也是大型工厂快速清洁的首选。本机将除尘与高性能电动汽车相结合, 有效降低劳动强度。一个人就可以完成10多个人的除尘工作,效率高且省钱。

This type of dust cart is aimed at the public places such as shopping malls, bus or railway stations and airports, serve for the hard ground with their daily cleaning work, it is also the first choice for fast cleaning of a large-sized factory. The machine combines dust-removing with high-performance electro-mobile and can effectively reduce the labor intensity. Only one person can manage the dust-cleaning work instead of more than ten persons' labor, high efficiency and money-saving.

产品特点 Features

- 设计合理精致人性化,仪表开关触手可及,操作简单,前后 拖布均为市场标准尺寸,可随意更换。
- 500W 超大马力 工作时间长效率高。
- 广泛应用于大型商场 超市 车间 仓库等大面积清洁作业。
- 轻松清洁大理石 花岗岩 PVC 人造石 瓷砖 环氧等各种地面。
- 清洁效果显著,极大的节省人力物力。
- The design is reasonable, delicate and humanized, the meter switch is within reach, the operation is simple, the front and rear mop is the market standard size, can be replaced at will.
- 500W super power long working time and high efficiency.
- Widely used in large shopping malls, supermarkets, workshops, warehouses and other large areas of cleaning operations,
- Easy to clean marble, granite, PVC, artificial stone, tile, epoxy and other ground.
- Remarkable cleaning effect, great saving of manpower and material resources.